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Z A P I S N I K 
sa 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Preloga, 

održane dana 26. rujna 2024. godine, 
u Gradskoj vijećnici Grada Preloga,  

Glavna 35, Prelog, s početkom u 18,00 sati. 
 

 
Sjednicu je sazvao gosp. ĐURO UJLAKI – predsjednik Gradskog vijeća Grada 
Preloga, pozivom KLASA:  024-02/24-03/05; URBROJ: 2109-14-01-24-01, dana 20. 
rujna 2024. godine.  
 

SJEDNICI SU PRISUTNI VIJEĆNICI: Anica Antolek Hrgar, Božidar Glavak, Mario 
Horvat, Zdravko Kvakan, Snježana Ladić, Nikola Madić, Ivana Martinec Novak, 
Margit Mirić, Anica Naranđa, Josip Novak, Đuro Ujlaki, Ana Vojsk Kemec i Mario 
Vrbanec. 
 
SJEDNICI SU JOŠ PRISUTNI: Ljubomir Kolarek (gradonačelnik Grada Preloga), 
Miljenka Radović (pročelnica Upravnog odjela za upravu i društvene djelatnosti), 
Zvonimir Grabant (pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i financije), Miroslav 
Hržić (pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada i projekte), Mladen Križaić 
(ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Prelog), Siniša Radiković (direktor GKP Pre-kom 
d.o.o.), Neven Hercigonja (direktor Marina Prelog d.o.o.) i Željko Sokač 
(administrativni referent).  
 
SJEDNICI SU PRISUTNI NOVINARI: Međimurske novine, List Međimurje, 
medjimurski.hr, Studio M i Studio Vipro. 
 
Gosp. UJLAKI ĐURO – PREDSJEDNIK Gradskog vijeća Grada Preloga, otvara 18. 
sjednicu Gradskog vijeća Grada Preloga. 
 
PREDSJEDNIK daje na prihvaćanje zapisnik sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Preloga. 
 
Primjedbu na zapisnik iznijela je vijećnica Anica Antolek Hrgar, istaknuvši da nije 
objavljen tonski zapis sedmnaeste sjednice Gradskog vijeća Grada Preloga.  
 
„ZA“ je glasalo 13 vijećnika. 
 
Predsjednik konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga prihvatilo zapisnik 
sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Preloga. 
 
AKTUALNIH 30 MINUTA: 
 
Gđa. Margit Mirić postavila je pitanje o košnji trave u naseljima na području Preloga, 
odnosno o mogućnosti redovitije košnje. Postavila je i pitanje koliko je sredstava 
Grad Prelog namijenio sufinanciranju kupnje radnih materijala za učenike osnovnih i 
srednjih škola.  
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Gosp. Zdravko Kvakan postavio je pitanje o mogućnosti smanjenja cijene odvoza 
smeća za određene kategorije stanovništva. Također je postavio i pitanje o premalom 
informiranju o radovima koji se izvode na području Preloga.  
 
Gosp. Nikola Madić postavio je pitanja o tijeku postavljanja optičke mreže na 
području Preloga te o sigurnosti na području Prelogu, a vezano uz učestale provale i 
uništavanje objekata na području Preloga.  
 
Gosp. Josip Novak postavio je pitanje o radovima na formiranju nove ulice između 
Čakovečke ulice i Ulice Antuna Mihanovića te pitanje o radovima na uređenju obale 
uz područje Marine. 
 
Gđa. Ana Vojsk Kemec postavila je pitanje o organizaciji Festivala balona, odnosno o 
financiranju samog Festivala balona te pitanje o izgradnji trgovačkog centra na 
području Preloga.  
 
Gđa. Snježana Ladić postavila je također pitanje o devasticiji novoizgrađenog dječjeg 
igrališta na južnom području Preloga te je pohvalila organizaciju manifestacije 
Festival balona, ali i postavila pitanje zašto Turistička zajednica Grada Preloga sama 
ne preuzme organizaciju ugostiteljskog dijela Festivala balona i zatražila pismeni 
odgovor o financijskim troškovima Festivala balona.  
 
Gosp. Božidar Glavak postavio je pitanje o kvaliteti novoizgrađene kanalizacijske 
mreže, pogotovo u mjestima Cirkovljan i Čukovec, gdje se stanovnici posebno žale 
na neugodne mirise i na ovo pitanje je zatražio pismeni odgovor. Također je postavio 
pitanje o nekvalitetno obavljenim poslovima na održavanju poljskih puteva.   
 
Gđa. Anica Naranđa postavila je pitanje o uređenosti sportskih igrališta Osnovne 
škole Prelog, posebno u djelu atletske staze koja je u vlasništvu Grada Preloga. 
Također je postavila pitanje o izgradnji trgovačkog centra u Prelogu.  
 
Gosp. Mario Horvat postavio je pitanje o situaciji i zakonitosti problematike na 
kat.čest.br. 588/1, k.o. Cirkovljan, gdje je na prošloj sjednici Gradskog vijeća donijeta 
Odluka o ukidanju statusa javnog dobra. I ovdje je zatražen pismeni odgovor. 
Postavio je i pitanje o problemu blizine buduće obilaznice Preloga Sportskom parku 
Zdenci u Cirkovljanu.  
 
Gđa. Anica Antolek Hrgar postavila je pitanje, odnosno zatražila objašnjenje o 
projektu „Za obitelj“, gdje psiholog i logoped obavljaju poslove i u privatnom dječjem 
vrtiću, a kineziolog iz privatnog vrtića ne obavlja iste poslove u gradskom vrtiću. 
Također je postavila i pitanje o inicijativi i isplativosti otvaranja visokog učilišta u 
Prelogu.  
 
Gosp. Mario Vrbanec postavio je pitanje o tijeku izgradnje logističko distributivnog 
centra za voće i povrće te pitanje u kojoj je fazi natječaj za zakup zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske.  
 
Na postavljena pitanja odgovorio je gosp. LJUBOMIR KOLAREK – gradonačelnik. 
Kod pitanja o zakupu zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske dopunu je odgovoru 
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dala Miljenka Radović. Gradonačelnik Ljubomir Kolarek dodatno je istaknuo i radove 
na uređenju Doma zdravlja u Prelogu te Doma kulture Grada Preloga.  
 
PREDSJEDNIK predlaže dnevni red kao u pozivu za sjednicu. 
 
 

D N E V N I    R E D 
 

1. Izvješće o radu gradonačelnika (siječanj – lipanj 2024. godine). 
2. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Grada 

Preloga za razdoblje od 01.01.- 30.06.2024. godine.  
3. Donošenje Odluke o sufinanciranju Programa produženog boravka u školskoj 

godinu 2024./2025. na području Grada Preloga.  
4. Donošenje Odluke o ispravci tehničke greške u Odluci o donošenju V. izmjena 

i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela naselja Jug u Prelogu. 
 
„ZA“ je glasalo 13 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga JEDNOGLASNO 

prihvatilo tako predložen dnevni red. 
 
 

TOČKA 1.  
 
Izvješće o radu gradonačelnika (siječanj – lipanj 2024. godine) s obrazloženjem, 
vijećnici su primili uz poziv za sjednicu, objavom na internet stranici Grada. 
 
Rasprave nije bilo.  
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga primilo na znanje 
Izvješće o radu gradonačelnika (siječanj – lipanj 2024. godine).   
 
Izvješće o radu gradonačelnika (siječanj – lipanj 2024. godine) u cijelosti se 
nalazi u privitku ovog zapisnika te čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 2.  
 

 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Grada Preloga 
za razdoblje od 01.01.- 30.06.2024. godine s obrazloženjem, vijećnici su primili uz 
poziv za sjednicu, objavom na internet stranici Grada kao i zapisnik sa sjednice 
Odbora za financije i proračun održane 24.09.2024. godine.  
 
Odbor za financije i proračun na sjednici održanoj 24.09.2024. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna 
Grada Preloga za razdoblje od 01.01.- 30.06.2024. godine. 
 
Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Ljubomir Kolarek.  
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U raspravi su sudjelovali Božidar Glavak, gradonačelnik Ljubomir Kolarek i Snježana 
Ladić.   
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 
Proračuna Grada Preloga za razdoblje od 01.01.- 30.06.2024. godine. 
 
„ZA“ je glasalo 7 vijećnika, a kao „SUZDRŽAN“ 6 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga donijelo Odluku 
o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Grada Preloga za razdoblje od 
01.01.- 30.06.2024. godine. 
 
Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Grada Preloga za 
razdoblje od 01.01.- 30.06.2024. godine u cijelosti se nalazi u privitku ovog 
zapisnika te čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 3. 
 

 
Prijedlog Odluke o sufinanciranju Programa produženog boravka u školskoj 
godini 2024./2025. na području Grada Preloga s obrazloženjem, vijećnici su primili 
uz poziv za sjednicu, objavom na internet stranici Grada kao i zapisnik sa sjednice 
Odbora za društvene djelatnosti održane 24.09.2024. godine.  
 
Odbor za društvene djelatnosti na sjednici održanoj 24.09.2024. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o sufinanciranju Programa produženog 
boravka u školskoj godini 2024./2025. na području Grada Preloga. 
 
U raspravi su sudjelovali Anica Antolek Hrgar, Mario Horvat, Margit Mirić i 
gradonačelnik Ljubomir Kolarek.  
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Odluke o sufinanciranju Programa 
produženog boravka u školskoj godini 2024./2025. na području Grada Preloga. 
 
„ZA“ je glasalo 7 vijećnika, a kao „SUZDRŽAN“ 6 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga donijelo Odluku 
o sufinanciranju Programa produženog boravka u školskoj godini 2024./2025. 
na području Grada Preloga. 
 
Odluka o sufinanciranju Programa produženog boravka u školskoj godinu 
2024./2025. na području Grada Preloga u cijelosti se nalazi u privitku ovog 
zapisnika te čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 4. 
 

 
Prijedlog Odluke o ispravci tehničke greške u Odluci o donošenju V. izmjena i 
dopuna Detaljnog plana uređenja dijela naselja Jug u Prelogu s obrazloženjem, 
vijećnici su primili uz poziv za sjednicu, objavom na internet stranici Grada kao i 
zapisnik sa sjednice Odbora za prostorno uređenje održane 24.09.2024. godine.  
 
Odbor za prostorno uređenje na sjednici održanoj 24.09.2024. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o ispravci tehničke greške u Odluci o 
donošenju V. izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela naselja Jug u 
Prelogu. 
 
Rasprave nije bilo.  
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Odluke o ispravci tehničke greške u 
Odluci o donošenju V. izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela naselja Jug 
u Prelogu. 
 
„ZA“ je glasalo 13 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga JEDNOGLASNO 
donijelo Odluku o ispravci tehničke greške u Odluci o donošenju V. izmjena i 
dopuna Detaljnog plana uređenja dijela naselja Jug u Prelogu. 
 
Odluke o ispravci tehničke greške u Odluci o donošenju V. izmjena i dopuna 
Detaljnog plana uređenja dijela naselja Jug u Prelogu u cijelosti se nalazi u 
privitku ovog zapisnika te čini njegov sastavni dio. 
 
Sjednica je završila u 19,55 sati.  
 
NAPOMENA: Sjednica je tonski snimana, te tonski zapis čini sastavni dio ovog 
zapisnika, a dostupan je u Upravi Grada Preloga i na internetskoj stranici Grada 
Preloga www.prelog.hr. 

 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PRELOGA 
 
 

       PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA: 
        Ujlaki Đuro, dipl.ing.stroj. 
        PROČELNICA: 
Radović Miljenka, mag.iur. 
 
 
 

http://www.prelog.hr/

